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Joan Callau, alcalde de 
Sant Adrià en minoria

Open d’hoquei 
subaquàtic

Sant Adrià.- La 1a 
Fira Nàutica d’Ocasió 
Port-Fòrum Festival del 
Mar, que es va dur a 
terme el 13 de juny, va 
tancar amb un balanç 
molt positiu. Pàg.11.

1a Fira Nàutica  
al Port Fòrum

Sant Adrià.- El Club 
Esportiu Intrèpids Sei-
tons de Sant Adrià va 
organitzar el IV Open In-
fantil i Júnior d’Hoquei 
Subaquàtic Ciutat de 
Sant Adrià. Pàg.14.

Mercat sense paradistes
Sant Adrià.- 

El proper 3 de set-
embre obrirà les portes 
el nou mercat municipal. 
Però, per ara, ho farà no-
més amb el Mercadona, 
ja que els paradistes han 
renunciat en bloc a anar 

a la nova instal·lació. Els 
motius, asseguren que 
les condicions econòmi-
ques pactades són inas-
sumibles. Els paradistes 
se senten ofegats i han 
demanat solucions per 
poder assumir les despes-

ses que, segons ells, han 
augmentat respecte les 
previsions inicials. 

El consistori diu que 
l’abaratiment del preu de 
la concessió és impossi-
ble de complir o negociar.
Pàg. 6. 

Més diàleg a 
la Mina

Sant Adr ià.-  La 
Plataforma d’Entitats i 
Veïns de la Mina dema-
na més diàleg i mesu-
res per acabar amb la 
inseguretat que es viu 
al barri. Pàgs. 8.

MS

Sant Adrià.- 
El socialista Joan Ca-

llau és el nou alcalde 
de Sant Adrià. Després 
de governar durant dos 
anys, després de la marxa 
de Sito Canga, l’anterior 
regidor d’urbanisme tor-
narà a asseure’s a la ca-
dira d’alcalde gràcies a 
l’abstenció de la majoria 
de grups el passat ple 
d’investidura. Només va 
aconseguir dos vots a 
favor fora dels sis del 
seu grup municipal, els 
d’ICV-EUiA, que no seran 
socis de govern com sí 

han estat en les dues 
darreres legislatures. Els 
ecocomunistes han de-
cidit no entrar a formar 
govern perquè Sant Adrià 
en Comú, amb qui també 
havia parlat el PSC, final-
ment no va voler acceptar 
la proposta socialista. 
Aquesta era una condició 
indiscutible per ICV-EUiA 
per ser un altra vegada 
socis dels socialistes, així 
que Joan Callau haurà de 
governar en minoria. Per 
primera vegada en molt de 
temps, el PSC adrianenc 
no tindrà una majoria ab-

soluta que li permeti tirar 
endavant tots els projec-
tes que vulgui. Haurà de 
pactar i fer del diàleg una 
eina de treball diari. 

En el seu discurs 
d’investidura, ja com al-
calde, Joan Callau va ma-
nifestar que ara tancàvem 
una “etapa política tòxica 
i n’obrim una de nova que 
pot ser molt enriquidora 
o paralitzadora”. Callau 
també va demanar que no 
s’utilitzés el rumor com a 
eina política “perquè no 
en surt res de positiu”. 
Pàgs.4-5. Els 21 regidors de la legislatura 2015-2019 a l’ajuntament de Sant Adrià.
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Editorial

Opinió

Nous horitzons

Tots sabiem que les eleccions municipals ens portarien molts canvis a la política adrianenca. Suposàvem que entrarien més partits dels que hi havia a la 
darrera legislatura, i que d’altres, molt possiblement, en sortirien. No hi ha hagut gaires sorpreses. La pèrdua de vots del PSC, tot i conservar l’alcaldia, 
era més que previsible. L’entrada de partits com Ciutadans o Sant Adrià en Comú també estava al guió, tot i que han aconseguit més suport del que 
s’esperava. També han perdut força, i molta, tant PP com CiU, i ERC ha tornat al consistori després de dècades i dècades a l’exili. Isabel Marcuello i el 
seu MES han conquistat a més de mil adrianencs i adrianenques i Plataforma per Catalunya, que alguns polítics qualificaven d’accident democràtic, ja no 

està representat al cartipàs de la ciutat. Tot ha canviat. El PSC conserva el poder, però en minoria i amb la necessitat de parlar amb tots els grups municipals cada 
cop que vulgui aprovar alguna cosa al ple. Els seus socis les darreres dues legislatures, ICV-EUiA, no han volgut entrar al govern si no era amb Sant Adrià en Comú, 
però aquests han preferit quedar-se a l’oposició. Així ho van decidir en assemblea ciutadana. Una altra manera de fer política. 

Això és el que ens espera, una altra manera de fer política? Podríem pensar que sí, amb nous partits i nous polítics, però en el ple d’investidura es van veure actituds 
del passat. Discursos destructius amb la figura de l’alcalde, sobretot des de la banda de MES, recordaven els primers mesos d’aquest 2015, amb uns plens en els 
que es parlava més de la falta de diàleg, de les formes, que no pas del contingut. La situació política catalana i espanyola provoquen situacions extranyes als plens 
municipals, però suposo que ens haurem d’acostumar perquè el que ens queda d’any serà realment mogut gràcies a les eleccions autonòmiques i les generals. 
Sentirem parlar molt d’independència, de respecte als símbols nacionals “que ens representen a tots” i a la legislació vigent, de drets constitucionals, del dret a 
decidir, etc. Tot i tenir temes tan importants a l’agenda adrianenca com el mercat municipal, que per ara obriria les seves portes sense cap paradista, o el futur del 
front litoral, ens passarem molts plens sentint parlar als nostres polítics d’assumptes que ens importen però en els que no podem influir. Per tots és important el futur 
del nostre país, però un municipi com Sant Adrià pot ajudar ben poc en els plans macrosocials i macroeconòmics que es debaten a Barcelona i a Madrid. Cal viure 
en una bombolla? No, però s’ha de ser pràctic i no perdre el temps en debatre qüestions en les que no podem dir la nostra. Evidentment els plens donen per molt, 
i estem segurs que parlarem, i molt, de temes com la independència, i més ara que tenim representació de partits que han deixat ben clar a la campanya que faran 
el que calgui per contribuir, o impedir, aquest procés. Sigui com sigui, esperem que l’ambient de diàleg, i inclús de discussió, sigui una mica més sa que aquests 
darrers dos anys. Ho veurem ben aviat.   

Jose Megías

Els gots comunicants en la política

Durant molts anys els gots comunicants han estat funcionant en la 
política. Em refereixo al PP i PSOE. Aquest sistema, en les últimes 
eleccions, s’ha trencat. Unes noves forces polítiques han emergit, 
buscant noves formes de governar. A la vista dels resultats on molts 
partits han rebut un càstig electoral per la mala governació realitzada 

s’ha anat transformant en un gran terratrèmol polític. Aquest terratrèmol està 
projectant un horitzó polític cap a les properes eleccions generals, ja que si 
a Madrid, Barcelona i València han tingut èxit aquests canvis, segurament es 
traslladaran a les eleccions properes. Hi ha unes naus nodrisses que poden i 
han d’abanderar el canvi en les eleccions generals amb una voluntat comuna i 
compartida que obre nous camins. El nostre país confia plenament en aquestes 
dues naus com a eina de canvi.

Al novembre, la gent podrà triar sobre aquests dos partits (Podem i Ciutadans) 
que també seran jutjats durant el temps que resta a les eleccions. Aquests seran 
els vots del canvi, en contrast amb els vots de la Continuïtat.

En aquestes últimes eleccions s’ha creat una sopa de lletres, ningú sap com 
acabaran. Uns ens considerem més progressistes, uns altres més conservadors. 
Uns creients, uns altres no. Uns tenim ideologies ben definides, uns altres ens 
considerem apolítics… Però tots estem preocupats i indignats pel panorama 
polític, econòmic i social que veiem al nostre voltant. Per la corrupció dels polítics, 
empresaris, banquers… Per la indefensió del ciutadà del carrer.

Aquesta situació ens fa mal a tots diàriament. Però si tots ens unim, podem 
canviar-la. És hora de posar-se en moviment, hora de construir entre tots una 
societat millor”.

Joan Rectoret i Closa

Hablando en serio: Mar de fondo

Mar de fondo, o más bien debiera llamarlo mar bravía o algo parecido, 
es lo que está pasando en la política del país.

Los partidos que hasta ahora llevaban las riendas, a causa de sus 
muchas irregularidades y corruptelas, han tocado fondo.

Y, claro, han emergido cantidad de otros que pretenden ocupar 
su lugar. Un detonante, quizás el principal, que ha hecho esto posible, ha sido 
“No-No”, como así apellidan al Sr. Rajoy. En efecto, Rajoy, al que yo comparo 
con Don Quijote de la Mancha, ha hecho una política nefasta, y no sólo eso, sino 
que no ha sabido rectificar.

Los malos ejemplos son altamente contagiosos y en el estado español han 
proliferado, y siguen haciéndolo, hasta constituir una epidemia, a la que aún no 
han encontrado antídoto.

Y a éstas salta Unió Democràtica en Catalunya que la pifia. El señor Duran, tan alto 
él, tan elegante, no ha sabido hallar la talla, y también ha provocado un problema 
justo en el momento en que Catalunya se va a jugar el todo o nada. Francamente, 
no esperaba que pusiera una piedra en el zapato de la independencia. Madrid le 
ha transformado, para mal. ¿Habrá encontrado alguna “gata” por “San Isidro”?

Estamos empezando a vivir unos meses apasionantes, y esperamos que sean 
para bien. 
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RIP Tres Xemeneies

L’Ajuntament de Sant Adrià ens va dir que la requalificació dels terrenys i la promesa de plusvàlues als privats era la millor manera d’assegurar la conservació 
de la tèrmica. No ens ho vàrem creure. Era la resposta que ens donaven després d’alertar del perill de pèrdua patrimonial i de demanar insistentment (aportant 
tota la documentació necessària) que calia una catalogació dels elements històrics. Ja hem anat veient els resultats: desmantellament total dels elements 
productius, de les instal·lacions i dels elements auxiliars. Ara, malgrat haver-los comunicat la necessitat de mantenir l’únic vestigi de la primitiva tèrmica del 
1913 consistent en l’estacada de suport dels 

tubs d’aspiració, veiem com s’han iniciat les obres per 
enderrocar-los. El permís d’obres ha estat concedit per 
l’Ajuntament i pel Ministeri de Medi Ambient. Permís que 
hauria estat denegat si els elements haguessin estat 
catalogats. No només enderrocaran les estacades i els 
tubs, també les piscines i les seves grues pòrtic.

I tot això s’està fent amb el màxim silenci. Cap càrrec 
públic ha tingut la delicadesa d’informar-nos o de fer 
pública aquesta actuació sobre un element tant sensible 
per a molts ciutadans.

Després d’endarrerir inexcusablement l’obertura del 
“procés participatiu” promès per l’Alcalde Sito Canga 
i reivindicat per nosaltres. Ara, en plena campanya 
electoral, ens han anat convocant a unes “sessions 
informatives” on ens han deixat clara la seva aposta: 
operació (“pelotazo”) immobiliari i construcció d’un 
nou barri d’alta densitat. Això sí, tot molt “sostenible” 
i “ecològic”. Aposta, per cert, compartida pel candidat 
a l’alcaldia de Barcelona Sr. Trias, pel Consorci del 
Besòs i per l’agència Barcelona Regional. El “missatge” 
que rebem amb tots aquests fets és “aneu participant 
i proposant que nosaltres anirem fent allò que ja tenim 
decidit”. I així és. Les obres van avançant i aviat ens 
trobarem la tèrmica envoltada d’un nou “Diagonal Mar” 
adrianenc al servei d’alguns privilegiats i formant una nova barrera urbanística a la ciutat, en aquest cas al litoral. I les tres xemeneies què? Doncs igual que la que 
hi ha a l’aparcament de l’Alcampo o a altres llocs del Poble Nou o la Vila Olímpica: un simple element decoratiu.

Tot plegat fa una immensa pena: la pèrdua del patrimoni però també la nul·la sensibilitat de qui hauria de liderar un projecte emblemàtic del qual no s’ha estat de 
qualificar com a “gran oportunitat per a Sant Adrià” durant la campanya electoral.

Plataforma per la conservació de les tres xemeneies de Sant Adrià

Dario Julià

Re c u e r d o  c o n m o v i d o 
( también i r r i tado)  la 
desazón que me produjo 
l ee r  es te  magn í f i co 
cuento de Miguel Torga 

protagonizado por un sencillo aldeano: 
“A pesar de ser tan desgraciados, 
Nuestro Señor Jesucristo se dignaba 
a visitar el pueblo cada domingo… 
Don José, el enviado, el cura, con gran 
solemnidad suelta el sermón habitual 
(para echarse a temblar): “Que si los 
padres y las madres son así, que si 
las hijas son unas sucias, que si los 
hijos son unos brutos, que son todos 
unos miserables… La misma riña de 
siempre: que el fin del mundo está 
cerca, que todas irán al infierno, que 
sólo quedarán las ovejas. Él llora 
lágrimas negras y turbias, ¿qué será 
de los rebaños sin pastor? Humilde y 
boquiabierto, el campesino se pregunta 
cada semana, cada mes, cada año.., 
toda su vida: ¿Quién será el que irá allá 
arriba a hablar tan mal de ellos, quién 
habrá ido a meterle a Dios esas cosas 
en la cabeza?

Las palabras suenan antes de escribirse. 
Llegan por la boca y la oreja. Las gentes 
sencillas supieron, más tarde, que 
ayudarse entre vecinas quería decir 
solidaridad –o sororidad-. Pero sabían 
muy bien que la Justicia muy pocas 
veces ha escuchado a la mayoría.

Los que más saben le llaman “meme”. 
Es un transmisor de la cultura. Es 
decir, aquello que se pega a nuestra 
vida y que nos marca la piel como un 
hierro al rojo, como la herencia. Ya no 
se trata solamente de parecernos en el 
color de los ojos o el temperamento. La 
memética, que tiene mucho que ver con 
la historia, nos dice que toda nuestra 
experiencia, nuestras reflexiones: lo 
que oímos, lo que sentimos, lo que 
vemos, lo que pensamos, todo eso lo 
entregamos a nuestros hijos, a nuestras 
alumnas, a nuestras parejas, a nuestras 
compañeras, a nuestros nietos, a 
nuestros empleados. Lo traspasamos 
inconscientemente.

Ese ojo panóptico que no perdonaba y 

que nos sería implacable, sigue dentro 
de mucha gente, igual que se instala en 
nuestras vidas, sin piedad, el fantasma 
del miedo, el odio, la intolerancia o la 
arrogancia.

“La naturaleza castiga a los inútiles” 
decía Rockefeller. Cuanto quebranto! 
Afortunadamente tenemos a nuestro 
lado personas que no se dejan engañar. 
Que nos dicen que hay que descolonizar 
el pensamiento, mirar las cosas de otras 
formas. Muchas de las ventajas que 
hemos conseguido han sido gracias a 
poner en duda gran parte de los que 
nos han ido grabando en la piel (para 
someternos). Hemos podido aprender 
que los premios no se dan sólo a los 
mejores (casi nunca), y que las mujeres 
no están aquí para casase y tener hijos. 
Cuando un buen día alguien dijo que la 
tierra era redonda, los que mandaban lo 
quisieron quemar. ¿Lo saben ustedes? 
Nuestro paradigma sobre la familia es 
el formado por un padre una madre y 
sus descendientes. Ganar es el único 
verbo que vale… ¿Les suena?

Afortunadamente vamos cambiando. 
Ya no se puede fumar en el lugar que 
nos dé la gana y dañar a los bebés, por 
ejemplo. El optimismo ha sido uno de 
los mayores logros de la cultura, sobre 
todo para los que menos tenemos. Lo 
importante no es ganar sino que no 
pierda nadie.

Existe gente a la que le cuesta la 
misma vida permitir la existencia de 
paradigmas. No lo pueden creer. Pero 
lo peor es que no lo consienten, se 
enojan. Ven manipulaciones, peligros, 
desastres en cada esquina.

La huella marcada de otro tiempo sigue 
entre nosotras, la evocan. Es la que 
viene a decirnos lo de siempre: que 
somos malos y que es a ellos a quienes 
debemos de seguir e imitar.

 

Huellas
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Joan Callau investit alcalde adrianenc 
amb els vots del PSC i ICV-EUiA

Montse Sáez

Sant Adrià.-
Tot i que no es va po-

der materialitzar un acord 
de govern d’esquerres, 
entre PSC, ICV-EUiA i 
Sant Adrià en Comú, els 
ecocomunistes, socis de 
govern dels socialistes 
durant les dues darreres 
legislatures, han donat 
aquest matí el seu suport 
al candidat del PSC, Joan 
Callau, que amb els dos 
vots d’ICV-EUiA i els sis 
del seu partit s’ha con-
vertit en alcalde de Sant 
Adrià. Ciutandans i MES 
han votat pels seus can-
didats, Pedro Sánchez i 
Isabel Marcuello, i la resta 
de partits (Sant Adrià en 
Comú, ERC, PP i CiU), 
un total de vuit regidors, 
s’han abstingut.

La sala de plens, com 
és habitual en les in-

vestidures, estava total-
ment plena, i s’ha hagut 
d’habilitat una pantalla 
de televisió a la sala del 
costat. No hi havia gaires 
sorpreses, ja que ja se sa-
bia des d’ahir que la ma-
joria dels partits votarien 
en blanc, deixant el camí 
lliure al PSC per conservar 
l’alcaldia. Però ho farà en 
minoria i en solitari, una 
circumstància que no es 
vivia a Sant Adrià des de 
molts anys enrere.

També hi havia la pre-
gunta de si els regidors, a 
l’hora de prometre el seu 
càrrec, donarien suport al 
procés sobiranista. Els re-
gidors d’ERC i el CiU així 
ho han fet, mentre que 
els dos de MES han donat 
suport al dret a decidir. 
Des de Ciutadans s’ha 
demanat explicacions i 
inclús la impugnació del 
ple, però no s’ha accep-

tat. Una demanda que no 
ha agradat a bona part del 
públic, com quan Andreu 
Marín, del PP, ha parlat 
de la “Generalidad” de 
Catalunya.

Amb Callau elegit ja 
com a alcalde, els caps 
de llista de cadascún 
dels grups municipals 
han argumentat el seu 
vot. Xavier Soley, de CiU, 
ha manifestat que “la 
ciutadania ens demana 
una altra manera de fer 
política, que l’alcalde tin-
gui més mà esquerra”. El 
corvergent ha enumerat 
els principals problemes i 
objectius de la legislatura, 
com la reducció de l’atur, 
el nou mercat, la gestió 
dels poliesportius i la re-
obertura de la piscina del 
Ricart, el front litoral i el 
barri de la Mina.

Per la seva banda, 
Jesús García Bragado 

(PP) ha afirmat que s’han 
abstingut “perquè això 
només és una altra prò-
rroga per un alcalde en 

funcions”. Pel popular, 
tots els problemes de 
la ciutat continuen pen-
dents, i espera que el 

“PSC sigui valent i sàpiga 
amb qui ha de comptar en 
el futur”.

Rubèn Arenas, d’ERC, 

MS

Joan Callau, amb Joan Belda, de Sant Adrià en Comú, rep la insígnia i la banda d’alcalde.

Les noves cares del consistori de Sant Adrià
Els 21 regidors i regidores que formen el nou 
consistori són els següents: 

PSC
Joan Callau Bartolí; Filomena Cañete Carrillo; 
Juan Carlos Ramos Sánchez; Ruth Soto Gar-
cía; José Luis Martínez Cardoso; Pedro Rivero 
Hidalgo

C’s
Pedro Sánchez Álvarez; Óscar Marjalizo Hernán-
dez i Francisco Navarro Castellón

Sant Adrià en Comú
Joan Josep Belda Montes; Basilio Perona Cortés 
i Dolores Murillo García

ICV-EUiA
Gregorio Belmonte Ferrer i Gregorio Camacho 
Alcalde

MES
Isabel Marcuello García i Juan Vizcaino Alonso

ERC
Rubèn Arenas García i Antoni Vélez Barajas

PP
Jesús Ángel García-Bragado i Andreu Marín 
Muñoz 

CiU
Francesc Xavier Soley Manuel 

Pedro Sánchez (Ciutadans) Francisco Navarro (Ciutadans)

Joan Belda (Sant Adrià en comú) Basilio Peron (Sant Adrià en comú)
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ha començat el seu dis-
curs amb la frase “ha 
arribat el moment de 
convertir les paraules en 
fets”. Arenas ha avançat 
que el seu grup farà crí-
tica constructiva i que 
treballarà per acabar amb 
els problemes de la ciutat 
i per fer de l’Ajuntament 
una institució amb les 
parets de vidre. També 
ha assegurat que “qui 
digui que les eleccions 
plebiscitàries del 27 de 
setembre no tenen res 
a veure amb Sant Adrià 
està mentint”.

Isabel Marcuello, de 
MES, ha dirigit el seu 
discurs a l’alcalde, asse-
gurant que havia mentit 
en la darrera carta als 
veïns del Viure, perquè 
a ells no els havia felici-
tat pels resultats de les 
eleccions, menystenint 
els 1.114 adrianencs i 
adrianenques que els 
havien votat. “Vosté 
no ens representa” ha 
afegit. “Demanem més 
diàleg i transparència, 
però vostè continua amb 
la mateixa línia”.

Gregorio Belmonte ha 

explicat el vot favorable 
del seu grup al candidat 
socialista “per la tasca 
conjunta feta els darrers 
anys”. El cap de llista 
d’ICV-EUiA ha afirmat 
que “no renunciem a 
governar, però cal pensar 
en objectius més ambicio-
sos”. Belmonte ha elogiat 
Callau “per la teva honra-
desa. No tens res a enve-
jar a altres alcaldes”.

Joan Belda, de Sant 
Adrià en Comú, ha expli-
cat perquè no han accep-
tat la proposta d’entrar 
en el govern municipal, 
ja que va ser rebutjada 
per l’assemblea ciutadana 
del passat dijous. “Tenim 
bona simtonia amb la res-
ta de forces polítiques”, 
ha assegurat. “Avui fem 
un pas de gegant per 
construir un nou Sant 
Adrià”, ha finalitzat.

Pedro Sánchez, de 
Ciutadans, la segona fo-
rça més votada a les elec-
cions del 24 de maig, ha 
començat la seva inter-
venció afirmant que “te-
nim ambició però també 
humilitat per treballar des 
de l’oposició”. Sánchez 

ha assegurat que treballa-
ran per fer de Sant Adrià 
una ciutat per viure, tre-
ballar i gaudir. I ha deixat 
molt clar que respectaran 
i faran respectar els drets 
constitucionals i els sím-
bols que representen a 
tota la ciutadania.

La regidora socialis-
ta Filo Cañete ha estat 
l’encarregada de defensar 

la postura del seu partit, 
parlant de Joan Callau 
com un representant de la 
“serenitat, l’honestedat, 
l’honradesa i el tarannà 
de consens”. La socialista 
ha advertit a la resta de 
grups que els trobaran 
“en el diàleg i el consens 
sempre que sigui en be-
nefici de la ciutat i no per 
aconseguir rèdits partidis-

tes o personals”.
En el seu discurs, 

l’alcalde Joan Callau ha 
assegurat que “ara tan-
quem una etapa política 
tòxica, i n’obrim una de 
nova que pot ser molt en-
riquidora o paralitzadora”. 
Per Callau, s’ha de frenar 
el rumor com a eina políti-
ca “perquè no en surt res 
de positiu”. Deixant ben 

clar quin és el seu patri-
moni personal, l’alcalde 
s’ha mostrat emocionat 
per la legislatura “plena 
de reptes” que comen-
cem en la que l’ajuda als 
més necessitats serà la 
llum que guiï el seu dia a 
dia com a edil adrianenc. 
“Us convido a treballar 
per construir el futur en-
tre tots”, ha conclòs.

MS

Els 21 regidors de la legislatura 2015-2019 a l’ajuntament de Sant Adrià.

Les noves cares del consistori de Sant Adrià

Dolores Murillo (Sant Adrià en comú) Rubèn Arenas (ERC)

Juan Vizcaíno (Moviment d’Esquerres-MES) Antoni Vélez (ERC)

Andreu Marín (PP)

Galeria fotogràfica del ple d’investidura:
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MÉS DE 50 ANYS AL VOSTRE SERVEI
Cafeteria - Venda de Café - Pastisseria Artesanal

Avda. Catalunya nº 24 - Sant Adrià de 
Besòs - Tel. 93 462 28 33

Premiat un treball sobre l’alcalde de Sant 
Adrià Francesc Micheli

Redacció

Badalona.-
Clàudia Estruch Vi-

ves, alumne de 2n de 
Batxillerat de l’Escola 
Pia d’Igualada, ha estat 
guardonada amb la Pri-

mera Menció del Premi 
de Recerca en Memòria 
Democràtica 2015, del 
Memorial Democràtic, i el 
primer premi dels Premis 
Igualada Recerca Jove 
11ena edició, convocats 
per L’Escola d’Enginyeria 

d’Igualada (EEI) en la 
modalitat social-huma-
nística pel treball “Un 
retall de memòria his-
tòrica contemporània. 
L’alcalde Francesc Mi-
cheli i Jové”.

Aquest treball és fruit 

d’una minuciosa recerca 
documental sobre la vida 
i la carrera política de 
Francesc Micheli, alcalde 
de Sant Adrià de Besòs 
durant la Segona Repú-
blica Espanyola. El tre-
ball s’estructura en dues 

parts: una de teòrica, 
amb l’objectiu de situar 
el lector en el context 
històric i un recorregut 
biogràfic d’en Francesc 
Micheli; i una altra part 
pràctica, consistent en 
la narració novel·lada 

de la vida de la família 
d’en Francesc Micheli a 
partir de les vivències i 
testimoni oral de la seva 
filla, on hi ha un joc 
narratiu entre el passat 
i el present amb rigor i 
originalitat.

Els paradistes del nou mercat renuncien 
en bloc i el govern dóna explicacions

Redacció

Sant Adrià.-
El proper 3 de set-

embre obrirà les portes 
el nou mercat municipal. 
Però, per ara, ho farà no-
més amb el Mercadona, 
ja que els paradistes han 
renunciat en bloc a anar 
a la nova instal·lació. Els 
motius, asseguren que 
les condicions econòmi-
ques pactades són inas-
sumibles. Els paradistes 
se senten ofegats i han 
demanat solucions per 
poder assumir les despes-
ses que, segons ells, han 
augmentat respecte les 
previsions inicials. 

El nou mercat té es-
pai per 34 parades, però 
dels 27 paradistes que 
encara hi són a la carpa 
provisional només 15 

s’havien interessat en 
la possibilitat de marxar 
a la nova estructura de 
l’avinguda Catalunya. 
Segons aquests, el con-
sistori ha fet unes mo-
dificacions del plec de 
condicions només pensa-
des en benefici del Mer-
cadona. Demanen, entre 
d’altres, que el que queda 
per pagar de l’impost 
municipal el financiï en 
un 70& el consistori, 
que hores d’ara només 
es fa càrrec del 40&. 
Donat que el diàleg amb 
els responsables munici-
pals es va aturar per les 
eleccions i el govern en 
funcions, els paradistes 
han decidit plantar-se i 
renunciar en bloc a anar 
al nou mercat.

Davant la situació, el 
consistori adrianenc va 

emetre un comunicat en 
el que donava explica-
cions de tot el procés. 

“En primer lloc, que 
donat que l’equip de go-
vern està en funcions, 
aquest no pot prendre 

decisions que compro-
metin al futur govern 
municipal.

En segon lloc, que 
durant tot el procés de 
concessió de les para-
des l’equip de govern 

ha estat sensible a les 
demandes dels paradis-
tes i ha intentat facilitar 
la continuïtat en el nou 
mercat d’aquells que així 
ho volien. El diàleg de 
l’equip de govern amb 

els paradistes ha estat 
constant i ha mantingut 
múltiples reunions per 
tractar un ampli ventall 
d’aspectes relacionats 
amb el Mercat amb la vo-
luntat d’arribar a acords 
i donar resposta a les 
seves demandes, malgrat 
que fins al moment no ha 
estat possible”.

Segons el govern mu-
nicipal, l’abaratiment del 
preu de la concessió és 
“impossible de complir 
o negociar perquè està 
subjecte a un concurs 
públic que legalment no 
es pot modificar”. 

 

Afirma que durant tot el procés ha estat “sensible a les demandes dels paradistes”.

MS



Pagua 
El paraigua innovador 

L’any 2010, Xavi Masgoret, inventor natural de Sant Adrià de 
Besòs, es va pujar a un taxi un dia de pluja. Portava gavar-
dina, i en baixar-se estava més mullat que quan va entrar. 
El motiu? El sòl xopat del taxi pels paraigües dels anteriors 
clients. Aquí va ser quan li va venir la idea, va sondejar el 

mercat i va veure que no hi havia res semblat al que havia pensat: una 
funda per al paraigua, que pogués penjar-se a l’esquena o a la cintura 
per deixar les mans lliures una vegada plegat el paraigua i que, a més, 
recollís i eliminés l’aigua en un petit con.

Aquí va començar Pagua, marca registrada de la qual han derivat dues 
empreses, Umbrella Design, amb seu a Barcelona, i Bagbrella, que 
comercialitza el producte a Estats Units. Encara que l’empresa la forma 
un ampli equip, els promotors, a més de Masgoret, que és el director 
general de Pagua, són Javier Galindo, responsable de promoció i dis-
tribució als Estats Units, Jaume Manuel, soci i director d’esdeveniments 
i promocions, i Loles Geli, directora d’innovació i desenvolupament.

Durant aquests últims quatre anys han anat perfeccionant el producte, 
que en l’actualitat és un paraigua de classe A, fabricat amb fibra de 
carboni i resistent al vent, acompanyat d’una funda amb multitud de 
dissenys. Disponible en 25 punts de venda (de Catalunya, Aragó, País 
Basc i Galícia, ara per ara) a un preu de 29,90 euros, el paraigua de 
Pagua ha estat present en grans esdeveniments com el Boulevard Sou 
d’Art del passat mes de desembre. A més, ha protagonitzat esdeveni-
ments i diverses campanyes publicitàries a l’Hotel Hilton.

Pagua té també el seu costat solidari. Col·labora amb Caltor, un centre 
especial de treball, sense ànim de lucre i situat a Badalona, que dóna 
treball a més de 160 treballadors amb discapacitat intel·lectual i/o malal-
tia mental. Ells són els encarregats de la manufactura del producte.

A la pàgina web de l’empresa, www.pagua.es, poden trobar-se tots els 
punts de venda, així com les col·leccions que la dissenyadora Paola 
Carolina realitza per Pagua.

D’esquerra a dreta, Xavi Masgoret, Javier Galindo, Jaume Manuel i Loles Geli. A baix, explicant el 
seu projecte al president de la Generalitat, Artur Mas, durant la seva visita a la Feria de Abril.



8 - Juny 2015 Actualitat

La Plataforma d’Entitats 
i Veïns de la Mina 
demana diàleg i 
mesures per acabar 
amb la inseguretat 

Redacció

Sant Adrià.-
L a  P l a t a f o r m a 

d’Entitats i Veïns de la 
Mina acaben d’organitzar 
la Setmana Cultural del 
barri, en la què s’ha ana-
litzat entre tots els 15 
anys del Pla de Transfor-
mació de La Mina. Aquest 
matí han fet públic un 
manifest en el que deixen 
clara la seva visió, des de 
dins i en primera persona, 
de la situació actual, fent 
algunes denúncies molt 
clares. Segons recorda la 
plataforma, un dels ob-
jectius anava referit a la 
millora de la convivència 
i la seguretat. “En aquest 
aspecte, ens cal dir que 
estem molt lluny d’una 
situació de normalitat. 
Darrerament uns quants 
fets ens han donat di-
versos senyals d’alerta”, 
afirmen. Senyals com 
“l’ocupació indeguda de 
l’espai públic amb ac-
tuacions que molesten 
els veïns: festes i gresca 
fins a altes hores al costat 
dels habitatges, cotxes en 
espais en què hi tenen ve-
dat l’accés...; situacions 
de violència envers els 
treballadors socials que 
hi havia al barri, que han 
portat al seu trasllat a fora 

de La Mina; robatori amb 
intimidació a l’Oficina de 
Correus i furts als repar-
tidors d’aquest servei; 
conductes agressives 
envers alguns treballa-
dors del CAP; amenaces 
i coaccions greus a perso-
nes concretes per la seva 
actuació en benefici de la 
col·lectivitat pel fet que 
les seves accions xoquen 
amb interessos personals 
o de grup; i l’assalt a la 
seu de l’Arxiu Històric 
amb robatori i signes clars 
d’amenaça.

Segons la plataforma, 
“som conscients que en 
aquestes situacions hi 
ha una esponsabilitat de 
persones del nostre barri, 
però també constatem 
que alguns dels que tenen 
com a funció vetllar pel 
bé comú i garantir el ci-
visme, la convivència i la 
seguretat, massa sovint 
se’n desentenen o, el 
que encara és més greu, 
són condescendents amb 
els més incívics i, fins 
i tot, els empoderen, 
afavorint que visquin en 
una situació d’impunitat 
insultant”.

És per això que de-
manen, tant al consistori 
com al consorci “que es 
prenguin mesures que 
portin al compliment de 

les normes de convivèn-
cia per part d’aquells que 
no en fan cas i pertorben 
la convivència cívica: 
que s’actuï eficaçment 
quan uns veïns reclamen 
la presència de la policia 
municipal per reclamar els 
seus drets; que s’estudiï 
la forma de retornar al 
barri els serveis socials 
amb les degudes garan-
ties; i, sobretot, que des 
de les Administracions 
es tallin d’arrel les ac-
tuacions mafioses i no 
s’empoderin o quedin en 
la impunitat aquells que 
no respecten els drets 
dels seus veïns.

A més, té una recla-
mació directa per am-
bues administracions: 
“un diàleg obert i sovin-
tejat amb la Plataforma 
d’Entitats sobre aquestes 
qüestions, i la presa de 
mesures efectives per 
tal d’aconseguir un barri 
on puguem viure amb la 
dignitat a què tots els 
veïns i veïnes tenim dret i 
on tinguem garantida una 
convivència ciutadana 
digna d’aquest nom”.

 

La justícia dóna la raó al 
Consorci de la Mina i els 
pisos d’adjudicaran

Redacció

Sant Adrià.-
El passat mes de 

maig, es va dur a terme 
el sorteig dels 230 pi-
sos de protecció oficial 
de la Mina Nova que el 
Consorci de la Mina, a 
través de l’Agència de 
l’Habitatge de Catalunya, 
havia comercialitzat en 
règim de lloguer o opció 
de compra. Uns pisos que 
formen part del Pla de 
transformació del barri de 
la Mina que dur a terme 
el Consorci des de l’any 
2000 per a la millora so-
cial de la seva població. 
És a dir, les vivendes 
que havien de servir per 
reallotjar els habitants de 

Venus un cop l’edifici fos 
enderrocat. Com que, se-
gons les administracions 
el cost d’aquest enderroc, 
uns 28 milions segons el 
govern municipal, és inas-
sumible i s’ha presentat 
un nou pla per rehabilitat-
lo, aquests pisos estan 
encara buits. Unes 400 
persones hi van partici-
par en el sorteig, però 
es van trobar amb una 
protesta encapçalada per 
l’Associació de Veïns per 
no permetre que aquests 
pisos s’adjudiquin a altres 
persones. Una protesta, i 
un contenciós administra-
tiu per paralitzar el procés 
d’adjudicació d’aquests 
pisos.

El jutjat contenciós 

administratiu número 2 
de Barcelona acaba de 
desestimar aquest recurs. 
De manera que, tal com 
recull l’escrit de la jutges-
sa, la formalització dels 
contractes i el lliurament 
de les claus dels habitat-
ges es farà, inicialment, 
segons estava previst el 
proper dia 19 de juny. 
Els veïns tenen 15 dies 
per presentar un recurs 
d’apel·lació.

CONSORCI MINA

Oberta la inscripció als 
cursos d’estiu del CNL 
de BDN i Sant Adrià

Redacció

Sant Adrià.-
El Centre de Nor-

mal i tzació L ingüíst i -
ca de Badalona i Sant 
Adrià ha obert el pe-
riode d’inscripció dels 
seus cursos de català 
per aquest estiu. Hi ha 
dues modalitats, presen-
cials i semipresencials. 
Aquests darrers es du-
ran a terme des del web 
parla.cat de l’1 de juliol 
al 21 de setembre als 
nivells bàsic, elemental, 
intermedi i suficiència. 
Al setembre es posaran 
en marxa més cursos 
presencials i semipre-
sencials en línia.

Pel que fa als pre-

sencials, hi ha diversos 
nivells: inicial (de 9.30 a 
12.45 h. al Polidor), bà-
sic 1 (de 9.30 a 12.45 
h. al CC La Salut i de 
17.15 a 20.30 h. al 
CFA Pla de Besòs), bà-
sic 2 (de 9.30 a 12.45 
h. a Can Cabanyes i de 
17.15 a 20.30 h. al CFA 
Pla de Besòs), bàsic 3 
(de 9.15 a 12.30 h. al 
CC Dalt la Vila), elemen-
tal 3 (de 9.15 a 12.30 
h. al CC Sant Roc), i 
conversa (de 9.15 a 
11.45 h. al CC Dalt la 
Vila). Tots els cursos es 
duran a terme de dilluns 
a dijous.

Per inscripcions i 
més informació us po-
deu posar en contacte 

amb el SLC de Badalo-
na, al 93 398 46 30, 
badalona@cpnl.cat (de 
dilluns a divendres, de 9 
a 13 h., de dilluns a di-
jous, de 15.30 a 17.30 
h.) i al SLC de Sant 
Adrià, al 93 381 20 05, 
santadria@cpnl.cat (de 
dilluns a divendres, de 
10 a 14 h.). Més infor-
mació a www.cpnl.cat/
badalona i www.cpnl.
cat/santadria.

L’Associació de Veïns havia presentat un contenciós administratiu per 
aturar el procés.

Són presencials i semipresencials através del web parla.cat.
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Área 96 Computer - C/ Andreu vidal, 25 - Sant Adrià de Besòs -Tel. 93 462 18 63 
info@area96computer.com - www.area96computer.com Horario: Lunes a Viernes de 9:30h a 14h  y de 16h a 20h

La informática fácil en Sant Adrià

REPARACIÓN Y VENTA
- Reparación y venta de ordenadores - Ampliación de equipos y periféricos
- Configuraciones personalizadas  - Servicio técnico a domicilio
- Material Informático    - Recuperación de datos
- Limpieza de virus    - Mantenimiento integral de empresas
- Creación de páginas web   - Consolas y videojuegos (PS3,X-box,WII,NDS,PSP...)
- Reparación de móviles   - etc...
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PC
 d

e sustitución
*

48h

Si la reparación dura más de 48horas, te prestamos un PC.
*Servicio válido solo para empresas y negocios

Julio 2015
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El consistori lliura els premis del IXè 
Concurs d’Idees de negoci

Montse Sáez

Sant Adrià.-
El 21 de maig es van 

lliura els premis del Con-
curs d’Idees de negoci que 
per novè any consecutiu 
ha organitzat la Regido-
ria de Promoció Econò-
mica. Aquest concurs, 
adreçat a l’alumnat de 
quart d’ESO, batxillerat i 
cicles formatius dels cen-
tres d’ensenyament del 
municipi, d’una banda, i 
a les persones d’entre 16 
i 25 anys de Sant Adrià, 
de l’altra, té com a ob-
jectiu fomentar l’esperit 
emprenedor i premiar la 
creativitat dels joves.

La iniciativa s’ha 
acompanyat, de la ma-
teixa manera que en 

edicions anteriors, de 
seminaris i tallers de ge-
neració d’idees i crea-
ció d’empreses, que 
l’Ajuntament ha impartit 
als centres educatius i a 
l’Edifici Besòs.

L’acte ha comptat 
també amb la presentació 
de Marc Puente, empre-
nedor que va constituir 
el seu propi comerç de 
venda de formatges a 
Sant Adrià al novembre 
de 2014.

En aquesta edició han 
participat 80 alumnes 
dels centres Col·legi Sant 
Gabriel i IES Manuel Váz-
quez Montalbán, amb 
un total de 57 projectes 
de negoci que es poden 
aplicar en diversos àmbits 
econòmics (restauració, 

oci, electrònica i TIC, 
serveis a les persones, 
comerç i indústria, prin-
cipalment).

Durant l’acte s’han 
lliurat els premis a les 
dues categories establer-
tes: d’una banda, la idea 
de negoci, i de l’altra, el 
centre d’ensenyament. 
La primera es divideix en 
tres subcategories: idea 
més innovadora, idea més 
viable i idea més sosteni-
ble i solidària, cadascuna 
de les quals inclou tres 
premis —de 600, 300 i 
150 euros—. Pel que fa a 
la categoria de premis als 
centres d’ensenyament, 
hi ha un primer premi de 
800 euros, un segon de 
400 euros i un tercer de 
200 euros. COMUNICACIÓ SAB

En l’edició d’enguany han participat 80 alumnes i s’han presentat 57 projectes.

Fotografia de família dels guanyadros del IX Concurs d’Idees de negoci amb les autoritats municipals, 
com l’alcalde Joan Callau. 
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Inscripcions obertes 
per participar a la 
competició de shows 
escènics del Hop 2015

Redacció

Sant Adrià.-
El proper 5 de setem-

bre, les cinquenes Troba-
des de Dansa i Cultura 
Urbana Hop 2015, que 
organitza l’entitat cultural 
El Generador, arriben a 
Sant Adrià. Des de les 18 
hores, es durà a terme a 
la plaça Guillermo Vidaña 
la competició de shows 
escènics de les danses ur-
banes. Se seleccionaran 
un màxim de 16 shows, 
amb una durada mínima 
de 2 minuts i 30 segons 
i un màxim de 5 minuts. 
Cada grup haurà d’estar 

format per un mínim de 
5 ballarins i un màxim 
de 10. Els shows hau-
ran d’incloure al menys 
uns dels següents llen-
guatges de danses urba-
nes: Hip Hop, Popping, 
House, Bboying/Breaking, 
Locking, Krump, Vogue, 
Uprocking, etc. En estat 
pur o bé una fusió de 
diversos llenguatges.

Les bases del con-
curs es poden consultar 
a www.elgenerador.org. 
La inscripció és gratuïta i 
es pot dur a terme fins el 
proper 7 de juliol a www.
facebook.com/UNIVER-
SOBBOY.

A més del concurs de 
shows escènics, el pont del 
Polidor tornarà a acollir la ja 
tradicional Zona Grafit. Des 
de les 18 hores i fins les 21 
hores, els artistes tindran 
a la seva disposició més 
de 700 metres quadrats 
per expressar-se. La Zona 
Grafit serà coordinada un 
any més per l’artista local 
Zosen. Cal presentar les 
propostes abans del 15 
de juliol.

Balanç positiu de la 1a 
Fira Nàutica d’Ocasió Port 
Forum-Festival del Mar

Redacció

Sant Adrià.-
La 1a Fira Nàutica 

d’Ocasió Port Forum - 
Festival del Mar, que es 
va dur a terme entre el 
divendres i diumenge pas-
sats, ha tancat “amb un 
balanç positiu”, segons 
l’Associació d’Indústries, 
Comerç i Serveis Nàutics 
(ADIN) organitzadora de 
l’esdeveniment amb la 
col·laboració d’Outlet 
Yachts Center.

Els afeccionats a la 
nàutica que s’han apropat 
a les instal·lacions de Port 
Forum, a Sant Adrià de 

Besòs, es van interessar per 
l’oferta de vaixells d’ocasió, 
accessoris i complements 
i han pogut gaudir del 
programa d’activitats del 
Marina Day, jornada de 
promoció del port.

La fira ha comptat 
amb una atractiva expo-
sició comercial forma-
da sobretot per vaixells 
d’ocasió de segona mà 
de petita i mitja eslora, 
com a pneumàtiques i 
semirrígides, però també 
una àmplia oferta en ac-
cessoris, complements 
i serveis nàutics com a 
escoles de navegació. El 
públic s’ha mostrat inte-

ressat en les ofertes de la 
vintena d’expositors del 
festival, que ha tingut al 
bon temps com a aliat du-
rant els tres dies. La jor-
nada de més afluència de 
públic ha estat el dissab-
te, durant el Marina Day, 
que va organitzar Port Fo-
rum amb la col·laboració 
de l’Ajuntament de Sant 
Adrià de Besòs, i que 
va donar als visitants 
l’oportunitat de practicar 
esports com com el roller 
o street basket, navegar 
en una “golondrina”, de-
gustar cervesa artesana o 
assistir a espectacles de 
dansa i flamenc.

Els cooperativistes que 
elaboren el Cafè Sant 
Adrià visiten SAB

Redacció

Sant Adrià.-
El dijous 28 de maig 

van visitar l’Ajuntament 
dues representants que 
pertanyen a MUSA (Mu-
jeres Unidas Siempre por 
el Aprendizaje), de la 
cooperativa Unión de la 
Selva a Chiapas (Mèxic), 
una de les que elaboren 
el Cafè Sant Adrià.

MUSA és una organit-

zació que promou espais 
d’aprenentatge, de partici-
pació i d’intercanvi que afa-
voreixen l’empoderament 
de les dones i els seus fills 
i filles. Valora el treball en 
col·lectiu i ho fa des de la 
visió de gènere i el respecte 
pels drets de les dones.

A la recepció van 
estar presents l’alcalde 
Joan Callau, i els regidors 
Irene Aldabert, Filo Cañe-
te i Gregorio Belmonte, 

així com el vice president 
del Consell Municipal de 
Solidaritat i Cooperació, 
Raimon Mateu.

Les representants de 
MUSA van explicar el 
treball que fan amb les 
dones de quatre comuni-
tats del municipi de Las 
Margaritas, Chiapas. Tots 
els projectes que porten a 
terme, la implicació de les 
dones i alhora, la de les 
seves famílies.

Sant Adrià Consulting

Tel.  93 462 70 16 - 93 462 01 36
Fax 93 381 54 50

Av. Catalunya, 77  
08930-Sant Adrià de Besòs Barcelona-España

FISCAL CONTABLE LABORAL 
JURÍDICO SEGUROS
GESTIONES INMOBILIARIAS

 EXTRANJERÍA

w w w . s a n t a d r i a c o n s u l t i n g . c o m
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Plaça de la Vila, 11, entlo., 3ª 
08930 - SANT ADRIÀ DE BESÒS

Tels. 934.62.27.21 / 934.62.08.07 Fax. 933.81.25.48 

Manuel 
AMAYA 
BRAVO

Agente de la Propiedad 
Inmobiliaria

Perito Industrial
Perito Tasador

Administrador de Fincas

Locales en Alquiler - Pisos en Venta

Mariscal Cabanes, 46-48 
Local (Zona Artigas). Dos puer-
tas dan a la calle. Una de las puertas 
tiene entrada peatones; Pavimento 
terrazo; Un aseo; Altura del Local 5,50 
metros;  220,40 metros planta; 156 
metros altillo, adaptado para despa-
chos, con divisiones. Ventanas de 
celosia de vidrio, a la calle. 

Mariscal Cabanes 20-22 
Local  138,48 m  (Zona Arti-
gas).  Una puerta; El pavimento es 
de cemento no tiene terrazo; Un aseo.

Bogatell, 58. Local Uno. 
100 m. 2  puertas; Aseo; El local es 
un poco irregular. 

Villar, 85. Local. 123,50m. 
Local y sótano, comunicado por una 
rampa; 1 puerta; Tiene puerta con sali-
da al vestíbulo.

En Sant Adrià Besós
Juan Fivaller, 10. Local      

193m.

En Badalona disponemos 
de varios entresuelos comer-
ciales

Guasch, 4. Local. 900 m. 
(Badalona). Dos puertas, una 
basculante y otra peatonal. 
Más de 5 m. de altura  

Actualitat

Dolors Sabater encapçala el nou govern 
d’esquerres de Badalona 

Redacció

Badalona.-
Dolors Sabater ha 

estat escollida alcaldes-
sa de Badalona en el 
decurs de la sessió ex-
traordinària del Ple de 
l’Ajuntament celebrada 
aquest dissabte 13 de 
juny. La nova alcaldessa 
ha aconseguit els vots de 
15 regidors i regidores: 
5 de Guanyem Badalona 
en Comú, 4 del PSC, 3 
d’ERC, 2 d’ICV-EUiA i 1 
de CiU. Recordem que 
el Ple de l’Ajuntament el 
formen 27 regidors i que 
la majoria absoluta ha de 
comptar amb el suport de 
14 regidors com a mínim. 
El candidat del PP, Xavier 

Garcia Albiol, ha aconse-
guit 10 vots; el candidat 
de C’s, Juan Miguel Ló-
pez, ha obtingut un vot; 
i també s’ha registrat un 
vot en blanc.

En el seu primer dis-
curs com a alcaldessa de 
Badalona, Dolors Sabater, 
ha destacat que durant el 
seu mandat “les nostres 
lluites seguiran a les pla-
ces i alhora governaran al 
Saló de Plens”. “Hem es-
tat massa anys delegant, 
massa anys permetent 
que entre la institució i 
el carrer hi hagués una 
frontera. Quan em vaig 
presentar vaig dir-vos que 
preteníem portar el carrer, 
la plaça a la institució. 
Per retornar la institució 

al carrer, a la plaça. Hem 
estat la paraula no dita 
o silenciada. I ara serem 
la revolta en un sol crit. 
Veïnes, veïns, el poder per 
transformar les coses el 
tenim cadascun de nosal-
tres, la ciutat la construïm 
cadascuna de les perso-
nes amb la veu, amb el 
criteri, la participació. La 
implicació: La ciutat és 
la seva gent i tota la vida 
que genera”, ha afirmat 
l’alcaldessa.

Dolors Sabater ha 
posat de relleu que “des 
d’ara mateix la priori-
tat absoluta és un pla 
d’emergència social, do-
tat d’una partida pres-
supostària per a ajudes 
socials que permeti ga-

rantir els serveis bàsics 
de totes les famílies que 
es troben en situació de 
vulneralitat. “Comença-
rem a combatre els des-

nonaments des de les ins-
titucions amb actuacions 
d’ofici municipal previ a 
les ordres judicials”, ha 
afegit.

COMUNICACIÓ BDN

Les línies mestres del nou govern són la transparència, la participació ciutadana vinculant i el treball a favor de la cohesió.



            

Cuando preguntamos a Juan An-
tonio Gómez, uno de los socios 
fundadores de Rehavitat, en qué 
consiste su empresa, lo expresa 
en pocas palabras: “Rehavitat 

es una empresa de reformas integrales en 
viviendas que tiene como objetivo social dar 
trabajo a personas sin hogar y en exclusión 
social”. Juan Antonio explica que después de 
cinco años colaborando con la ONG Adama en 
la mejora de la autoestima y la motivación de 
personas sin hogar, una de ellas le preguntó: 
“¿Y ahora qué? ¿Ahora que me encuentro 
mejor, motivado, contento, ahora qué hago?”. 
Porque sin trabajo es difícil salir de la exclusión 
social, dejar de ser una persona vulnerable. 
“Piensa que las personas que viven en centros 
de acogida no tienen un mínimo de intimidad, y 
no pueden salir de allí sin un contrato de traba-
jo”, comenta Juan Antonio. Por eso, hace más 
o menos un año, decidió, junto a cuatro socios 
más, crear Rehavitat para dar una oportunidad 
laboral a personas totalmente preparadas y 
cualificadas para realizar reformas que por la 
crisis económica se han visto en la calle o en 
una situación de paro de larga duración.

Para esta empresa cuentan con la colabora-
ción de la Asociación Adama, el Centre Assís, la Fundació Arrels y la Fundació Mambré, que les ayudaron tanto en la creación del proyecto como en la se-
lección del personal. “Adama impartió un curso de 40 horas en el que se trabajó la motivación y las ganas de trabajar, porque no solamente queremos gente 
que tenga conocimientos técnicos. Participaron 16 personas, de las que aprobaron seis. Tres de ellas ya están trabajando con nosotros, pero queremos que 
la empresa dé trabajo a entre 8 y 10 personas”, explica Juan Antonio. Las personas que trabajan ya en Rehavitat tienen una larga experiencia de más de 20 
años en el mundo de la construcción y las reformas. 

La empresa realiza trabajos de reformas integrales del hogar y rehabilitaciones de viviendas en cocinas, baños, etc., así como arreglos en la instalación eléctri-
ca, calefacción, y muchos más. Si contratamos a Rehavitat para pequeños trabajos de paletería estamos dando trabajo a una de estas personas en exclusión 
social durante un mes. Si lo que queremos es un reforma del baño o la cocina, durante dos meses, y si contratamos a la compañía para una reforma integral, 
garantizamos que una persona totalmente cualificada para el trabajo y que ha tenido la mala suerte de verse engullida por la crisis económica y la burbuja 

inmobiliaria tenga trabajo durante seis meses. Un trabajo que 
proporciona algo más que dinero: motivación, autoestima y 
ganas de vivir. 

En el tiempo que llevan con su labor sobre el terreno, con 
trabajos en ciudades como Sant Cugat o Sabadell, ya han 
conseguido muchos momentos de satisfacción. Como cuando 
les llaman y les comentan que confían en ellos por la labor 
social que realizan. Además de la responsabilidad social, 
también promueven la responsabilidad empresarial. Mucha 
gente solo mira el precio a la hora de contratar este tipo de 
servicios, pero no saben que detrás de precios muy baratos 
se esconden derechos laborales muy precarios. Por eso, ellos 
garantizan que todo el personal está contratado desde el primer 
día y que no dejarán en la estacada a ninguno de ellos bajo 
ninguna circunstancia. 

También cuidan de sus clientes. En algunos casos ofrecen la 
posibilidad de pagar solo una parte del coste de la reforma. 
Rehavitat asume la otra parte a condición de que les cedan 
la vivienda durante un tiempo determinado.       

Rehavitat es una empresa de calidad garantizada que realiza 
presupuestos sin compromiso en toda la provincia de Barcelo-
na. Para más información: 93 567 19 32; info@rehavitat.com; 
www.rehavitat.com.

Rehavitat 
Reformamos hogares. Rehabilitamos vidas

El equip de Rehavitat en una de las obras en las que están trabajando estos días. 
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IV Open Infantil i 
Júnior d’Hoquei 
Subaquàtic Ciutat de 
Sant Adrià

Redacció

Sant Adrià.-
El dissabte 23 de 

maig es va celebrar el 
IV Open Infantil i Jú-
nior d’Hoquei Subaquàtic 
Ciutat de Sant Adrià al 
Poliesportiu Besòs. Orga-
nitzat pel Club Esportiu 
Intrèpids Seitons del Bar-
celonès (ISB), de Sant 
Adrià, a la categoria júnior 
van participar l’Institut El 
Pedró (L’Escala), Delphins 
(Perpinyà), Kokimuxu 
(Sant Quirze del Vallès) i 
dues alineacions dels ISB; 
quant als equips infantils, 
van competir l’ISB i Els 
Anxovetes (L’Escala).

Aquest any el club 
amfitrió va presentar tres 
alineacions on els juga-
dors tenien un nivell sem-
blant amb la idea ferma 
d’integrar els infantils, 
els Seitons més petits, 
a la competició. De fet, 
fins i tot van marcar un 
gol a uns Anxovetes més 
bregats a aquesta altura 
de la temporada.

L’Open júnior va te-
nir una sort diversa per 
als nostres dos equips. 

Els integrants de l’ISB A 
van perdre tres partits i 
empatar un, però l’equip 
va sortir enfortit per la 
responsabilitat que la 
nova manera de fer les 
alineacions els va perme-
tre assolir. S’ha de dir que 
van lluitar com els vete-
rans, amb grans jugades 
en diagonal.

L’ISB 1 va fer un cam-
pionat rodó. Format pels 
jugadors amb més expe-
riència, júniors de 12-14 
anys, alguns dels quals 
fa més de cinc anys que 
practiquen aquest esport, 
aquest equip va arribar 
imbatut a l’últim partit 
sense encaixar cap gol. 
A la final, els jugadors 
de Sant Adrià es va im-
posar per 5-0 a l’equip de 
L’Escala en un partit molt 
i molt disputat, no en va 
són els dos millors equips 
júniors de Catalunya, junt 
amb el Kokimuxu.

Alguns dels jugadors 
júniors del club tindran 
l’oportunitat de competir 
a la categoria absoluta, 
dins l’equip femení o bé el 
mixte de l’ISB, al proper 
Campionat d’Espanya, 

que es farà a Elx el 27 
i 28 de juny. El dissabte 
següent, 4 de juliol, tots 
els equips júniors han es-
tat convocats a la setzena 
edició de l’Internacional 
de Sant Adrià, amb par-
ticipants com ara els 
australians, que ja van ser 
presents l’any passat, els 
alemanys i els francesos, 
aquests últims campions 
del món amb la seva se-
lecció.

El Club Esportiu ISB 
vol agrair a les enti-
tats i persones que han 
col·laborat: l’Ajuntament 
de Sant Adrià, el Polies-
portiu Besòs, els res-
ponsables del bar del 
Trajana-PB Sant Just i les 
empreses McDonald’s i 
Jovi. I, especialment, als 
nostres entrenadors, Saul 
Quintero i Amar Sarmien-
to. A més, tots els pares i 
mares han posat el gra de 
sorra que feia falta en el 
moment que calia.

L’hoquei subaquàtic és molt present arreu i part de la seva vida 
internacional passa per Sant Adrià.

Les jugadores del Tucans-
ASME, subcampiones 
d’Espanya

Carlos Ortiz

Sant Adrià.-
Els dos primers caps 

de setmana de maig, 
l’equip femení del Club 
d’Hoquei Línea Tucans va 
disputar el play-off final 
del Campionat de Lliga 
Nacional davant el CPLV 
de Valladolid, conegut 
com Las Panteras. El pri-
mer partit dels tres que 
s’havien de disputar es 
va jugar a la nostra pista 
el 9 de maig. El triomf 
es va quedar a casa per 
3 a 1, però una setmana 
després tocava jugar a 
Valladolid.

El segon partit va ser 
duríssim, ple de lluita, i 
il·lusió el qual va acabar 

en empat a 1 jugant-se 
gairebé la totalitat de les 
2 pròrrogues de 5 minuts 
a gol d’or. El factor sort 
va caure del costat de 
l’equip de Las Panteras, 
ja que quan faltaven tres 
minuts i amb el nostre 
equip en inferioritat van 
aconseguir ficar el segon 
gol i així forçar el tercer 
partit l’endemà.

Aquest tercer par-
tit va ser molt disputat 
però el nostre equip es-
tava minvat físicament, ja 

que durant moltes fases 
del partit jugàvem en 
inferioritat. M’agradaria 
destacar que en aquest 
play-off tots els gols que 
hem encaixat han estat 
en inferioritat, això dóna 
a entendre la dificultat 
que tenen els equips con-
traris a batre a les nostres 
jugadores, tant les defen-
ses com a la nostra gran 
portera “Alba”. Som un 
equip que pressiona molt 
al contrari. Aquest tercer 
partit el vam perdre però 
això no resta gens la gran 
temporada que està rea-
litzant aquest equip. Ens 
agradaria donar les grà-
cies a tot l’equip tècnic 
que acompanya, aconse-
lla i cuida a les nostres ju-

gadores Quique i Susana. 
Al seu entrenador Nacho 
per la gran temporada 
que estan fent les nostres 
jugadores i també l’ajuda 
incondicional de Jordi.

Ha estat un cap de 
setmana molt intens, en 
un camp d’hoquei difícil 
de jugar tant per la gran 
dimensió de la pista com 
per l’ambient a les grades. 
Un públic que no para en 
tot moment d’animar el 
seu equip però que enmig 
d’aquest ambient també 

se sentia la nostra gran 
afició de Tucans sense 
parar de cantar.

Hem d’estar molt or-
gullosos de les nostres 
jugadores, ja que de mo-
ment aquesta temporada 
han aconseguit ser cam-
piones del Torneig Inter-
nacional Hoquei en Línia 
Femení Ciutat de Barcelo-
na 2015, subcampiones 
de la Lliga Catalana, i 
subcampiones d’Espanya 
de la “Liga Nacional Élite 
Femenina”. I encara hem 
de participar a la Copa de 
la Reina en la qual només 
juguen els quatre primers 
de la Lliga Nacional.

Gràcies als nostres 
patrocinadors, Muralla 
Optica, TerSA, WihMii. 

Gràcies a tota aquesta 
afició incondicional que 
omple la pista cada vega-
da que juguen. Gràcies a 
tots vosaltres perquè sou 
part del nostre triomf.

TUCANS-ASME

Les adrianenques no van poder amb el CPLV de Valladolid.

SEITONS
Els participants amb els seus trofeus, cedits per l’Ajuntament de Sant Adrià, i l’obsequi de McDonald’s, 
un dels patrocinadors.
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Telèfons 
d’interès 

SANT ADRIÀ
-Ajuntament- 93.381.20.04
-Policia Local- 93.381.55.55
-Protecció Civil- 93.462.27.00 / 
93.462.22.11
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.381.50.11
-Mossos d’Esquadra- 088 (per a les tres 
ciutats)
-Creu Roja- 93.381.00.80
-Correus- 93.381.21.31
-CAP local- 93.462.26.61
-Taxis- 93.392.22.22

SANTA COLOMA
-Ajuntament- 93.462.40.40
-Policia Local- 93.386.00.50
-Comissaria de la Policia Nacional- 
93.466.38.45
-Creu Roja- 93.386.20.24 / 93.446.21.87
-Correus- 93.386.69.99
-Bombers- 93.391.82.82
-Bombers.Urg.- 93.391.80.80 
-Hospital Esperit Sant- 93.386.02.02 
 (Urgències- 93.386.30.00)
-Ambulàncies- 93.468.20.00   
-Companyia de l’Aigua- 93.386.59.99
-Taxis- 93.391.22.22

BADALONA
-Ajuntament- 93.483.26.00
-Policia Local-  93.483.29.01
-Comissaria de la Policia Nacional- 93.387.04.47
-Protecció Civil -93.483.28.86
-Bombers- 93.388.00.80
-Correus- 93.384.34.52 / 93.399.62.12
-Hospital Municipal - 93.464.83.00
-Hospital Can Ruti-93.465.12.00
-Ambulàncies- 93.384.56.12
-Estació Renfe- 93.389.30.75
-Taxis- 93.225.00.00/     
-Gas Badalona S.A. 93.389.03.66 / 93.389.07.16

COMARCA
-Catalana  Gas -900.30.31.32
-Averies Gas - 900.39.40.41
-FECSA- 900.31.31.31
-Aigues de Barcelona
 900.35.53.55
-Enher Elec.- 900.333.330
-Tugsal- 93.395.31.11
-Grup de Famílies de Jugadors 
compulsius (GAM-ANON)- 
645.343.336

Serveis
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Dimecres 1
Av. de Catalunya, 50

Dijous 2
García Lorca, 1
Divendres 3

Mar, 18
Dissabte 4

Pi i Gibert, 66
Diumenge 5

Gran Via CC, 26
Dilluns 6

Avda. Catalunya, 92-94
Dimarts 7

Avda. Platja, 82
Dimecres 8

Andreu Vidal, 2
 Dijous 9

Fernández Márquez, 73-75
Divendres 10

Via Trajana, 20, local 6
Dissabte 11

Av. de Catalunya, 50
Diumenge 12 
García Lorca, 1

Dilluns 13
Mar, 18

Dimarts 14
Pi i Gibert, 66
Dimecres 15

Gran Via CC, 26
Dijous 16

Avda. Platja, 82
Divendres 17
Andreu Vidal, 2
Dissabte 18

Fernández Márquez, 73-75
 Diumenge 19
Gran Via CC, 26

Dilluns 20
 Avda. Catalunya, 92-94

Dimarts 21
Avda. Platja, 82

 Dimecres 22
Andreu Vidal, 2

Dijous 23
Fernández Márquez, 73-75

Divendres 24
Avda. Platja, 82

Dissabte 25 
 Avda. Catalunya, 92-94

Diumenge 26
Gran Via CC, 26

Dilluns 27
Andreu Vidal, 2

Dimarts 28 
Fernández Márquez, 73-75

Dimecres 29
Gran Via CC, 26

Dijous 30
Avda. Catalunya, 92-94

Divendres 31
Avda. Platja, 82

Doctor en Irlanda tal vez tenga toques 
autobiográficos, ya que su autor Patrick 
Taylor en su juventud ejerció la medicina 
en la Irlanda rural, pero lo que destaca 
indudablemente en esta obra más allá 

de su experiencia es su extraordinario sentido del 
humor.
Anécdotas, todas las imaginables y muchas difíci-
les de imaginar, que se producen cuando un doctor 
recién graduado responde a un anuncio de prensa 
solicitando un médico ayudante para la aldea de 
Ballybucklebo.
La aldea ya cuenta con un médico veterano Fingal 
Flahertie O¨Reilly que a sus cualificaciones profesio-
nales une un profundo conocimiento de los lugare-
ños, sus dolencias reales y sus excentricidades.
La filosofía de O¨Reilly respecto a sus pacientes es 
clara. Regla número uno: no dejes que los pacientes 
se te suban a la chepa.
Podría parecer un planteamiento un tanto extremista, 
pero claro, para juzgar el asunto se hace necesario 
conocer a la comunidad de Ballybucklebo y los pai-
sanos de la zona son como mínimo peculiares.
Barry Laberty es el médico recién graduado, deseoso 
de aplicar sus conocimientos pero sin el menor  expe-
riencia respecto a las características de sus futuros 
pacientes y profundamente desconfiado al comienzo 
con la forma de ejercer la medicina de su veterano colega.
Doctor en Irlanda es una novela alegre, desenfadada, con un profundo sentido 
del humor y un simpático toque de inocencia.
No me resisto a reproducir una situación descrita en el capítulo tercero y que 

en mi opinión refleja a la perfección el tono general 
del libro.
Acude a la consulta la señora MacCorkle quejándose 
de sus habituales dolores de cabeza y señalando que 
la noche anterior habían sido especialmente fuertes. 
El problema se le presenta al joven doctor cuando 
descubre que se trata de un caso claro de malestar 
figurado, difícil solución para cualquiera que no sea 
el médico veterano. Todo puede arreglarse con unas 
grageas de vitaminas, pero la clave estará en el 
método de administración que deja completamente 
complacida a la enferma, deben tomarse exactamen-
te media hora antes de que se inicien los dolores.
Y esto es simplemente el comienzo, para seguir las 
peripecias de ambos doctores y la estrambótica loca-
lidad tendréis que leer Doctor en Irlanda y si decidís 
hacerlo lo tenéis a vuestro alcance en la Biblioteca 
de Sant Adriá.

Disfrutando de la lectura (V): 
“Doctor en Irlanda” 

Enrique Carpintero

Podeu trobar aquest llibre, i tots els llibres que 
recomani l’Enrique Carpintero en aquesta secció, 
a la Biblioteca Sant Adrià (Pl. Guillermo Vidaña i 
Haro, s/n). Els horaris són: les tardes, de dilluns 
a divendres, de 15.30 a 20.30 h.; matins, dimarts 
i divendres, de 9 a 14 h.; dissabtes de 9 a 13.30 
h. Per més informació: 93 462 14 79; b.st.adrib@
diba.cat, http://bibliotecavirtual.diba.cat.  

BALANÇA (24 setembre-23 octubre)
Et retrobaras amb algú del teu passat que t’escoltarà 
i t’ajudarà en un problema que et ronda pel cap des de 
fa temps. 

ESCORPÍ (24 octubre-22 novembre)
És el moment ideal per quedar-te en casa i endreçar 
una mica la teva vida personal i sentimental. T’ajudarà 
a ternir la ment més descansada.

SAGITARI (22 novembre-21 decembre)
Li deus un favor a algú de la teva família que podras 
tornar-li aquests dies. No ho dubtis en cap moment, 
és de justícia. 

CAPRICORN (22 desembre-20 gener)
Necessitaras aclarar la teva ment amb un tema que 
sorgirà aquest mes. Parla amb els teus amics de 
confiança perquè t’ajudin a pendre una decisió. 

AQUARI (21 gener-19 febrer)
T’hauràs d’esforçar molt aquests dies per aconseguir els 
teus objectius. El resultat positiu està garantit si poses 
tot de la teva part. 
 
PEIXOS (20 febrer-20 maig)
El mes serà prou tranquil. Aprofita perquè vindran 
temps més mogut en la teva vida tant personal com 
professional.

ARIES  (21 març-20 abril)
Aques mes és clau per resoldre els problemes personals 
que tens pendents i que veuràs que serà més fàcil del 
que penses. 

TAURE  (21 abril-20 maig)
Les properes setmanes seran molt importants per 
tu. Viuràs emocions molt intenses, que mai has 
experimentat.     

BESSONS  (21 maig-21 juny)
Tindràs problemes per mantenir les idees estables. 
Pensa que has de fer un esforç per saber escollir les 
millors eleccions a la vida.  

CRANC  (22  juny-23  juliol)
Veuràs les coses molt malament aquest mes i 
necessitaràs més companyia del normal. La trobaràs 
al costat dels teus. 

LLEÓ (23  juliol-23 agost)
Tindràs un mes molt bo per la família, estaràs molt a 
gust al seu costat i arribaran bones notícies que faran 
que estiguis més tranquil.

V E R G E  ( 2 4  a g o s t - 2  s e t e m b r e ) 
Has de fer una valoració de la teva vida i veure què és 
el que pots canviar. Vindran moments ideals per fer 
aquests canvis. 




